
Zápis z 17. jednání akademického senátu FM ze dne 22. 3. 2007 
 

Přítomni: 

Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Jan Nouza, Pavel Satrapa (na body jednání 2. až 4),  Klára 
Císařová, Otto Severýn. 

Studenti:  Tomáš Mikolanda, Zuzana Capeková. 

Omluveni: Josef Janeček, Lucie Křiklavová. 

Hosté:   Prof. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., děkan FM,  

 

Program: 

1. Projednání Výroční zprávy o činnosti FM za rok 2006 

Děkan Maryška stručně seznámil přítomné se strukturou a s obsahem Výroční zprávy 
o činnosti FM za rok 2006. Následovala krátká diskuze o zprávě, po které bylo navrženo 
usnesení ve znění: „Akademický senát FM schvaluje Výroční zprávu o činnosti FM za rok 
2006.“ Výsledky hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo hlasování. Usnesení bylo 
přijato. 

2. Projednání zprávy o hospodaření FM za rok 2006 

Děkan Maryška seznámil přítomné se Zprávou o hospodaření FM za rok 2006. Po krátké 
diskuzi bylo navrženo usnesení ve znění: „Akademický senát FM schvaluje Zprávu 
o hospodaření FM za rok 2006.“ Výsledky hlasování: 7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo 
hlasování. Usnesení bylo přijato. 

3. Projednaní rozpočtu FM pro rok 2007 

Děkan Maryška představil návrh rozpočtu FM pro rok 2007, specifikoval jednotlivé položky 
a stručně objasnil postup jejich výpočtu. Po kratší diskuzi k předloženému návrhu následovalo 
hlasování o usnesení ve znění: „Akademický senát FM schvaluje rozpočet FM pro rok 2007 
v předloženém znění.“  Výsledky hlasování: 7 hlasů pro, 0 hlas proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení bylo přijato. 

4. Různé 

Prodloužení akreditace 

Děkan seznámil senátory se stavem a průběhem procesu prodlužování akreditací. Závěr 
projednávání tohoto bodu: „Akademický senát FM projednal prodloužení akreditace 
bakalářského studijního programu Informatika a logistika, prodloužení akreditace habilitačních 
a jmenovacích práv v oboru Technická kybernetika a nové akreditace navazujícího 
magisterského studijního programu Mechatronika vyučovaného v anglickém jazyce.“ 

Změny ve Vědecké radě FM 

Děkan seznámil senátory s rezignací prof. Strakoše na členství ve Vědecké radě FM z důvodu 
jeho současné vytíženosti pracovními povinnostmi. Zároveň představil možné kandidáty na 
uvolněné místo. Závěr projednávání tohoto bodu: „Akademický senát FM akceptuje rezignaci 
Prof. Ing. Zdeňka Strakoše, DrSc. na členství ve vědecké radě FM. Hlasování pro výběr 



kandidáta na uvolněné místo bude provedeno po projednání kandidatury s příslušnými 
osobami. Toto hlasování bude provedeno  elektronickou formou, dle odst. 12 Jednacího řádu 
AS FM.“ 

 
Zapsal: Otto Severýn, tajemník AS FM. 
 
 

Ing. Jiřina Královcová, PhD. 
předsedkyně AS FM 

 
V Liberci dne 23. 3. 2007 


